







謹訂於二零二五年七月四日(星期五)下午一時三十分至下午三時 假旺角上海街555號香港康得思酒店42樓星願亭舉行

# 2024/25 種族友善校園嘉許典禮

主禮嘉賓 香港特別行政區 教育局局長 **蔡若延博士, JP** 

敬候光臨 平等機會委員會主席 **林美秀,SBS** 敬約

如蒙惠臨 敬希賜覆

請於二零二五年六月二十日或之前掃瞄二維碼報名。查詢電話: 2106 2103 (王小姐)



#### Ms Linda LAM Mei-sau, SBS

Chairperson of the Equal Opportunities Commission requests the honour of your presence at the

## 2024/25 Racially Friendly Campus Recognition Ceremony

on Friday, 4 July 2025, 1:30pm-3:00pm at Star Room, 42/F, Cordis, Hong Kong, 555 Shanghai Street, Mong Kok

Guests of Honour

Dr CHOI Yuk-lin, JP, Secretary for Education, HKSAR

R.S.V.P

Please scan the QR code to register on or before 20 June 2025. Enquiries: 2106 2103 (Ms Wong)





#### 程序 Rundown

1:00pm



登記

Registration

1:30pm



歡迎辭、主題演講及開幕儀式

Opening speech, keynote speech and launch ceremony

1:45pm



頒發獎座予學校代表及嘉賓分享

Presentation of trophies to school representatives and guest sharing

guest sharing

2:50pm



閉幕辭 Closing speech

3:00pm



活動總結 Conclusion

## 如何前往 How to get there

典禮在九龍旺角上海街555號 香港康得思酒店42樓星願亭舉辦。 閣下可乘坐港鐵到旺角站,從 C3



出口步行兩、三分鐘便能到達位於上海街的酒店入口,或經朗豪坊商場室內 行人天橋步行到酒店。星願亭位於酒店的42樓。

The ceremony will be held at the Star Room, 42/F, Cordis, Hong Kong, 555 Shanghai Street, Mong Kok, Kowloon.

Take the MTR to Mongkok Station, exit from C3 and walk 2 to 3 minutes to the hotel entrance on Shanghai Street or through the connecting bridge from Langham Place. The Star Room is located on the 42nd floor of the hotel.

### 語言 Language

以粵語進行,輔以英語傳譯 Cantonese with simultaneous interpretation in English

## 報名 Register



請於2025年6月20日 或之前掃描或 點擊二維碼報名

Please scan or click the QR code to register on or before 20 June 2025